
Pred tem tečajem sem šel tudi na tečaj v koper tam so me prvič navdušil 
nad tem športom. Tudi tam sem se zelo zabaval a mislim da sem se tukaj 
bolj. V tem klubu so me naučili več stvari v krajšem času in še vedel sem 
zakaj to delam... Kuha je bila odlična in hvaležen sem za vse 

Aleš, 10 let 

 

V jadralni kamp sem prišel v torek zvečer. Najbolj mi je bilo všeč, da sem 
lahko v petek preizkusil Laserja. V serdo, četrtek in petek je bilo vreme 
ugodno za trening z Optimisti. V soboto pa je zapihal močnejši veter in 
vsake toliko časa se je pojavil dež, kar pa nas ni motilo. V soboto smo 
izpluli z Maestralom in na motorni pogon odpluli do Bernardina, kjer smo 
nadzorovali Optimiste. Kasneje smo ga uporabili namesto boje pri plovih 
na klubski regati. Renato nam je zelo dobro kuhal. V petek zvečer sem 
užival v zaključni predstavi, ki smo jo pripravili v parku.  
 
Domen, 13 let 
 

Vsako jutro smo vstali z namenom da plujemo po piranskem zalivu. Pripravljanje Optimistov 
in Laserjev je bilo kar naporno. Ampak s pomočjo skupine in učiteljev je šlo vse lažje. 
Optimista smo dali v vodo odrinili in izpluli. Včasih je bilo težko in naporno, sploh za nekatere 
člane kluba. Zame pa je bila večina dni prav pravljičnih, čeprav vročih. 
Kopanje popoldne je zato prav prijalo. Porivali smo se, smejali, hecali in skakali v vodo. 
Rada bi se zahvalila učiteljem za ves njihov trud, ki ni bil zaman. Čeprav me je bilo včasih 
tudi strah, sem ga s pomočjo dobrih učiteljev premagala.  
Zato jim hvala za nepopisno lep teden. 
 

Lena, 11 let 

 

Tudi letos je Jadralni klub Ljubljana organiziral jadralni tabor, ki je trajal od 12.8 do 

19.8 . Na tabor je prislo 9 novih otrok z zeljo da se naucijo jadrati, skupaj nas je bilo 22. 

Tabor je potekal ze zivahno, vsak dan smo zaceli z jutranjim tekom, nadaljevali z 

jadranjem vse do štirih in seveda zaključli s sladoledom in druzenjem. Na vodi smo 

imeli vsak dan 8 optimistov v katerih so se menjavali tečajniki in nasi jadralci, poleg 

tega sta se na vodo odpravila tudi 2 laserja in nekajkrat tudi 420-ka. Otroke smo 

naučili jadrati in jih v enem tednu pripravili na prvo regato, ki bo naslednjo nedeljo v 

Bernardinu. Vsi že zelo dobro jadrajo in jih je užitek gledati na vodi. Upam, da se 

tečajniške regate udeleži čim več novih jadralcev, saj so vsi sposobni regato dobro 

odpeljati. V petek zvečer smo se poslovili z različnimi točkami, ki jih je pripravila vsaka 

skupina. Ponosna sem, da smo tabor odpeljali tako dobro in bi se rada zahvalila vsem 

ki so k temu pripomogli, Tanji in Markotu, ki sta trenirala tečajnike, Renatotu za 

odlična kosila in zabavo, Tomažu, predsedniku kluba, ki omogoča jadranje za 

najmlajše v JKL-ju, in pa seveda hvala vsem staršem, da so na tabor pripeljali tako kul 

otroke! 

Maja, 16 let 

 



Perina  

Ok jadranje je bilo uredu, zelooooooo mi je bilo všeč ko ti jadro ujame veter I 

greš zelo hitro. Lepo mi je ko ti veter piha u obraz in se lahko sprostiš.  

Prvih tri dni nimaš pojma kaj delaš pol počasi razumeš kaj rabiš delat.  

Dobila sem par dobrih prijateljev in to so bli lučka, eva, nina, malo nevem čisto 

ampak malo aljaš. In to je to… 

Ampak sem se dobro imela, nisem imela straha in ničesar da bi skrbela. Hvala 

za to leto jadranja,  

Perina, 11 let 

 

"Ko sem prišla v jadralni klub, sem razmisljala kako bom edina nova in brez 

prijateljev. že naslednji dan smo se že vsi smejali. Mi je bilo tako všeč , da bi 

rada prišla še naslednje leto." 

Sanja, 9 let 

 

Val 

Imel sem se fino. Še posebej mi je bilo vseč, kako so me drugi fantje učili 

jadranja. Vesel sem bil pohvale učitelja, da sem dobro jadral. 
 

Val, 8 let 
 

12.8.2017 se je začel naš tabor jadranja. Dobili smo se pred ŠD Piran ob 10.uri. Na začetku 

je bilo malo zmešnjave, saj se večina že dolgo ni vedela in smo si imeli toliko za povedati, 

da je bilo strah in groza. Pa še tečajnike smo spoznavali. A kmalu smo pričeli s 

sestavljanjem jader in okoli dveh smo šli na vodo.  

V klubski hiši nas je bilo približno 20, tako da smo imeli kar gnečo.  Skupaj smo se privadili 

v kakih treh dneh na naš dnevni urnik.  

Na vodi sta nam po navadi Tanja in Marko postavila boje za regato. Najprej smo štartali mi 

starejši, da smo tečajnikom pokazali kako to poteka. A ko so bili na vrsti tečajniki, so komaj 

štartali in v večini so jadra plapolala.  Iz dneva v dan so bili boljši in tudi mi smo jim 

pomagali saj sta nas Tanja in Marko poslala k njim v optimist. In ko smo jim štart postavili 

zadnji dan, so prav vsi prišli čez cilj.  

V tem tednu sem se kar dosti naučila. Npr. Kako sestaviti laser.  

Lušno smo se imeli in prav hitro je ta teden minil.  

P.S. Najbolje pa mi je bilo to, da smo bili brez telefonov. 

Gaja, 15 let 

 

 



 

Eva, 11 let 



 

Aljaž, 12 let 

 



 

Jakob, 13 let 



 

Lučka, 9 let – 1. del 

 

 

 



 

Lučka, 9 let – 2. del 

 

 

 

 



 

Matevž, 12 let – 1. del 



 

Matevž, 12 let – 2. del 

 

 



 

Nejc, 13 let 

 

 



 

Neža, 15 let – 1. del 



 

Neža, 15 let – 1. del 

 



 

Nina, 10 let 

 

 



 

Aneja, 13 let 

 

 

 



 

 

David, 12 let 

 

 

 



 

 

Stela, 10 let 

 

 

 

 

 

 



 

Jure, 13 let 

 

 

 

 

 

 



 

Ajda, 13 let 

 

 



 

 

 

 

 

 

Meni je bilo zelo prijetno. Vstajal sem ob 7 uri zjutraj in potem užival do 22.00 ure. En dan pa sem 

malo poležal in sem vstal ob 7.20 uri. V sobi sem bil še z dvema "bestičema". NAčeloma sta kar 

vredu, samo eden je pa včasih "malo" smarčal. Najlepše mi je bilo, ko sem se en dan peljal z čolnom 

in ker mi zjutraj ni bilo treba na tek z otroci. Vreme pa ji bilo sončno samo zadnji dan nas je ujela 

ploha dežja.  Bom še prišel, če mi bodo starši dovolili.  

 
Renato Bedene 4. razred, pedagoški vodja in kuhar 

 
 

 

Od 12. do 19. avgusta sem se udeležil jadralnega tabora JKL. Bilo je zelo lepo. Spoznal sem 
veliko novih prijateljev. Ker nas je bilo preveč za skupna ležišča, sem moral na žalost spati z 
velikimi, mlajši so se pa lahko skupaj zabavali. Meni je bilo najlepše to, da je vedno nekdo 
pozabil čepico za na vodo. Potem sem mu jaz posodil svojo in tako mi je sonce osem dni fino 
nabijalo v glavo. Trenerka Tanja je včasih malo kričala na nas, vendar smo preživeli. Jedli smo 
odlično. Najraje pa smo jedli, kadar je bil na vrsti za kuhanje Renato. Ne vem pa zakaj edini cel 
teden nisem dobil sladoleda. Če me bodo drugo leto spet povabili, bom z veseljem še enkrat 
obiskal tabor. Obljubim, da bom bolj priden. Mogoče bo pa sladoled drugo leto tudi zame. 
 
Marko Pejović, pripravnik za pomočnika kuharja in trenerke 
 

 

 

 


